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sa I25. sjednice Vi.ie6a Hrvatske komore mr:dici
odrZane 29. obtjka2021. godine s pod,etkorn u 1l
Kr5njavoga I sa sljedeiim

1. Usvajanje zapisnika sal24. sjeclnice Vije6a
2. IzvjeS6a o radu povjerenstava HKMIi,
3, Odluka o raspisivanju pozivil za tiskaz

Povjerenstva HKMS,

1tr2084361 02, poslovni radun:

ZAPISNIK

sestara (u daljnjem tekstu: Kornora)

flrostorij ama Flotela Westin, Zagreb,

Dnevnim :

M$,

za sudjelovanje u radu

4. Ponovna uspostava bodovanja trajnog st

5, Razno,

Nazodan je 27 dlan Vije6a,
Dnevni red je jednoglasno usvojen,

Ad 1)

usavr5avanja,

Usvajanje zapisnika sa 124. sjednice Vijeda H
Zapisnik sa 124. sjednice Vijeia HKMS je jed

Ad2)
Izvje56a o radu povjerenstava HKMIi
Predsjednica Vijeia podsjetila je kako je zadnji put
bilo raspravljano na sjednici Vijeia u lipnju 12020. ine, a ovaj put pozva.ne su sve

ijele Vijeiu svoja izvje5da o radu.predsjednice povjerenstava kako bi se predsta'rile i
B ilj ana Kurtovid, predsj ednica Povj erenstva zil na pitpnja i trajno usavr5avanje

rdsjetila je kako su svi dlanovi Vijeiapozdravila je nazodne u ime svog Povjerenstvir te
dobili izvje56e e-mailom zarazdoblje od liprrja 20
kako, unatod moratoriju na skupljanje bodov4 i dal
strudnih skupova. U navednom razdoblju rijeSeno
skupova. Rekla-je lcako je u oZujku odrZ.ana sjedni
rije5eno I30 zahtjeva za vrednovanje strudnih s a, 5td ni.je ukljudenLo u poslano izvje5ie.
Podsjetila je na izmjene i dopune Pravilnika o sad u, ro[ovima i postupku trajnog strudnog

. koj( su objavljene na web stranici.us avr5 av anj a i provj ere strudnosti medicin skitr
Promjene Pravilnika prate i promjene obrazaci4 Sto se odraditi u narednom razdobliu. Osim
prijava strudnih skupova za vrednovanje, Po'vjere
strudnog usavr5avanja njih ukupno 124. ReklaLje

ro je pregledalo i planove trajnog
o se rbdi naizradi ispitnih pitanjaza

izvjQ5iima o radu povjerenstava HKMS

obnavljanje Odobrenja za samostalan rad, gdjrl de pitanj a r azdv ojiti sukladno strudnoj



spremi, odnosno postojat 6e razlika izmLedu ispita
prvostupnice i vi6e razine obrazovanja, u Sto ie biti
set pravnih pitanja. Zvonimir Pardina pitao je :zapoj
Odobrenja. Biljana Kurlovii je pojasnila kako 6e za

zdravstvene njege, biti ukljud:ena i pitanja iz plani
zdravstvene nege, budu6i da su do sada svi imali p

obzira na stupanj obrazovanja. Zapitanja iz os;rnove

knj iga Nade Prlii,,Zdr av stu ena njega", a za pitanja
6e biti ukljudeni radovi kolegice SnjeZane Cultljek.
pitanjima ukljuden i pravni dio. Brankir:a lvidinec p
li rijed o funkcioniranju Kornore ili su pitanja slidna
Tajnik Komore je odgovorila da se pitanja odrrose

Predsjednica Vijeca pitala je Sto se prijavlju.ie od s

strudnih skupova. Biljana Kurtovi6 odgovorila je da
od predavanja, preko simpozija, do konLgres:r, kako
odvija u online obliku.
Mara Zupani6, pledsjednica lPovjeren stva za
Povjerenstva koje radi prema predmetirna. tI
odrLana su tri sastanka Povierenstva. Pnedmeti su bi
predmetima ne6e govoriti. Rekla je da r;vi dlanovi
su uveli, Sto moZda do sada nije bilo talco, pral<su

kolegice o dijim predmetima se radilo kako bi dobil
o delikatnim predmetima. Radi se o predmetirna ko
rije5eni, zbog&gazahvaljuje Komori i kolegi
uskladeni sa zakonskim propisima.
Ana Ljubas, predsjednica Povjerenstva za strudni
Povjerenstva. Od zadnjeg izvje56a odrZane su tri sj

Povj elenstvo sastaj e sukladno odradenim stru,iinim
Povjerenstvo udestalo komunicira e-mailo, budu6i
Od redovn ih strudnih nadzor a predv iclenih za',2020 .

epidemiolo5ku situaciju i preporuke Viieia lt{ll(Ms
izvanredni strudni nadzor u Domu za starije ori;obe

nadzor a temelj em zahtjev a Ministarstva zdriavstv a,

2020. sodini odrZan samo iedan redoviti struLdni

se za202l. godinu planira 6 redovitih srudnih nad

s ituacij u, o drLav anj a redovitih strudnih nadz:o ra j o 5

odrZan niti iedan strudni nadzor, Sto se tide pr

zdravstva, nisu pronadeni propusti vezani u,r pro
predmet zatraLena je nadopuna dokumentacijr:r, bud
vezana uz sestrinski dio. Predsjednica Povjerenstva
Povjerenstva za strudni nadzar na izmjr:ni dokume
provoditelje strudnih nadzora kojeg treba revirlirati
da treba odrLati edukaciju provoditelja strudnog

svrhu izradena je prezentacija koje se planira rrputit
suglasnost Vijeia, Ako se epidemiolo5l<a situitcija
online. Smatra da je to potrebno i korisno, buduii
potrebno ujednaditi praksu i pristup, Sto 6e olak5ati
Povierenstvo takoder smatra da bi se u strudnom
korisnika zdravstvene njege, odnosno pacijenrrta, te
razgovoru s korisnicima ili pacijentima. Pov.jere

se razpiSlja o mogudoj anketi ili
o ie Vijedu uputiti s;voje prijedloge, a u

srednju shudnu spremu i ispita za
kljudgn, u suradnji s pravnom sluZbom, i

jenje vezano uz ispite za obnavljanje
prvostupni5tvo, osirn pitanja iz osnova
ja zdrlavstvene njege, odnosno procesa
nla id osnova zdravstvene njege, bez:

vsitvene njege literatura ie i dalje biti
vri sdku r azinu obr azov ani a u I iteraturu
je rpzine obrazovanja imat 6e u

talajena Sto se odnose pravna pitanja,je
onim4 na polaganju strudnog ispita.

Zakon o sestrinstvu i Etidki kodeks.
vanj skih or ganizzatora koj a vrsta

se prijavljuju sve vrste strudnih skupova,
nih tako i domaiih. a ve6ina se

vjerrehstva aktivno sudjeluju u radu fe da
se na neke sastanke Povjerenstva pozovu
dodatne informacije, budu6i da se radilo
bez $ravne pomodrine bi mogli biti

u Polhu, uz diju pomo6 su svi prijedlozi

adzorima. redovitim ili izvanrednim.
r se pqistupilo revizilji nekih dokumenata,

intr odrZan je satno jedan, obzirom na

Ministarstva zdravstua. OdrZan je i jedan

cr-qenjske Lupanije te su odrZana zl

nosno pristiglih prijava. Bududi da je u
, Ppvjerenstvo je Vijeiu predloZilo da

'a, Obzirom na trenutnu epidemiolo5ku
vijek nisu preporudljiva, tako da joS nije
poslanih od strane Ministarstva
nje zdravstvene njege, azajedan
i da je nedostajala dokumentacija
tirn je ukratko prezentirala rad
rije, konkretno na obrasct zapisnika za

nadopuniti, Povjerenstvo takoder smatra
kako bi se ujednadio pristup. U fu

Vijei! kako bi se edukacija odrLavalauz
poprpvi, edukacija se planira odrLavati
se ruddilo kako posrtoje odstupanja te je

provoditelj ima strudno g nadzor a.

frebalo utvrdili zadovoljstvo

L pitarlja, izvi.jestila-ie o radu svog
lju od lipnja 2021. do oLujka2U2l.
i razlirditih sadrLaja, a o pojedinadnim



cilju ujednadavanja prakse u provodenjru strudrnih

da je i Pula predvirlenaza strudni nadzor te je pitala
Ljubas odgovorila je kako se redovni strudniL nradzor

Stunja pitala je ide li Povjerenstvo na vlastitu rinicij

zakljudi izmedija ili nekakvih natpisa cla se ne5to d

Ana Ljubas rekla je kako se, ovisno o predmetfu prij
Komore je odgovorila kako izvanredne strudnr:
prijavi, koja moZe biti prijava pacijenta, obitelji, mi
zainteresirane osobe. R.edovite strudne nadzore
propisano Pravilnikom o provodenju strudnih nad

Sto je utvrdeno u redovitim i izvanrednim strurinim
moZe li se odrediti izvanredni strudni nadzot"ttezprt
to do sada nije dogodilo, ali <la predsjeclnik rnoZe

to postoje indicije, kao npr. i;z sredstava javrro;g pr
je njezino osobno mi5ljenje da treba podeti s redovn
situaciju, Predsjednica Vijeia podsjetila je kal,ro odl
stava da se ne ide u redovite strudne nadzori:. iako i
odluke ovisit ie o epidemiolo5koj situaciji,
Tanja Zovko, predsjednica Povjerenstva za etidka p
Povjerenstva. Reklaje kako su odrLane dvije sjedni
predmete. Na prvoj sjednici ruzmatrali su 4 predme
nakon razmatranja dokumenfacije, kakr: su prituZbe
predmeta zakljudeno kako sur ispunjene pretpc,stav

pred Sudom Komore. U prva dva predmeta Fovj
poboljSanja medusobne komunikacije, bolj eg

pona5anja. Na drugoj sjednici razmatralo se pr:t p

ustanovilo da su navodi neosnovani, takoder sle radi
lo5oj komunikaciji zbogdegasu se izrekle nnjere za

deka se oditovanje stranaka rra koje se pritu)ibr: odn
Povjerenstvo 6e na sljedeioj sjednici odludivarti o ti
Danij ela-Lana Do mitrovi6, predsj ednica Po'vjr:rens

zapritnarnl zdravstvenu za5titu. Rekla je kzrkrl, ove

mjerama i mjerama Stednje, nije odrZano viiie sjedn
redovna komunikacij a elektronskim putem. C lani
za(titu ujedno su i dlanice povjerenstava pri Nlini
brojni prijedlozi. Posebno je istaknula prijedlog o

smislu, te prijedlog vezan uz minimalne standlarde,

prvi put u Pravilnik uvrstila ri magistra sestrinr;tva u

Povjerenstvo sudjeluje uizraudi prijedloga o unaprj
s umnj e o neadekvatnim uvj etim a za r u;t i r aztr oj dj
zajedno s Ministarstvom zdravstva i Ministalsitvom
prijedlog Nacionalnog plana i programa zapatlijati
okviru primarne zdravsfvene za5tite. Priprernl jeni
primarne zdravslvene zaltite. Irena D any i F{o lletii
uvr5tavanje prvostupnica u djelatnost medicin.e rad

Anita Martinovi6-Vranje5, predsjednica Povj
prezentiala izvje5de o radu svog Povjerenstvi:t, Re

ovom sazivu Povjerenstva, I'rvi predsjednik clao je
funkc ij e predsj ednice P ovj erenstv a zb ct g os otrnih i
Povjerenstva predloZeno je cla se dovr5i prot:ers revi

lzora, Nada Tadi6 rekla je kako je vidjela
rajavljuje li se strudni nadzor. Ana
najavljuje osam danLa ranije. BlaZenka
ivu na izvanredni sl.rudni nadzor, ukoliko
godild u sestrinstvu ili se deka prijava,
ve, kgnzultira pravna sluZba. Tajnik
re odreduje predsjednik Komore prema

istra zdravstva ili biilo koje druge

Lrje Pbvjerenstvo za strudni nadzor, Sto je
r, Povierenstvo dotriva izvieS6a o tome

rlma. Zvonimiir Pardina pitao je:

, Tajnik Komore odgovorila je da se
'editi strudni nadzor i bez prijave, ako za

r6ava4ja. BlaZenka Stunja rekla je kako
m strrldnim nadzorima, bez obzira na
ku o tome donosi Vije6e koje je bilo
plan va ovu godinu usvojen, a daljnje

anja iznijelaje izvje56e o radu svog
Povilerenstva na kojima su razmatrali
od gega se za dva predmeta ustanovilo,

bile neosnovane, dokje zadvadruga
za pqkretanje disciplinskog postupka
;tvo je poslalo oditovanje u smislu

ja internih protokola i korigiranja
ta, od kojih se za tri predmeta

o nQpoznavanju internih protokola i
pobolj5anje istih, a za drtga dva preclmeta

:. Kad se oditovania zaprime,
predmetima.

a, i:zriijela je izvje5de o radu Povjerenstva
goding, sukladno epidemiolo5kim
:a P'oVjerenstva, iako se odrZavala
Povjerenstv a za primarnu zdravsfvenu
:sfvu 2dravstva te su izradeni i prihvaieni

atiVima i standardima u kadrovskom
uz opremu i prostor, jer se po

j djelatnosti i palijativnoj skrbi.
nju puradnje u sludaju postojanja

ui ja(,anje uloge patronaZne sestre,

utaqnjih poslova. Takocter je zavr5en

u skrb. U pripremi je i cjenik za usluge u
i DTP postupci za sve sluZbe u okviru

la je kako je usp.jeh Povjerenstva i

a za bolnidku djelatnost ukratko je
je kpko je ona vee tre6a predsjednica u

tarzku, a kolegica l-akii odustala je od
:ivatrlih obveza. U prvobitnom planu rada
ije sestrinske dokurnentacije te da se



HZZO -u uputi prij ed I o g za priznav anj e zdrav stvene

valorizirao rad rnedicinskih sestara. osobito u bolni
na neki nadin sudjelovati i u planovima trajnolg usa

Povjerenstva vodila se raspruwa o Pravilniku <r

djelatnosti, medutim, nema infotmacijtt o tom,e jesu
predsjedniku i Vijedu Komore, budu6i da tada5nji
s lj e deioj sj ednici je zatr aLen zapisnik, meduti m,

sjednici Povjerenstvo je trebalo dati mi5ljenie o edu

intenzivnoi medicini te o uskladivaniu koeficr
dogovorenoje kako 6e se napraviti usporedba sa

sjednice kolega je dao ostavku, nije im se obrtrtio,
sjednici usvojen je zapisnik koji je dosl;avilar k:

plan rada Povjerenstva koji ukljuduje nastavalli rada
je zapodet 2018. godine teje odludeno da 6e se po

dj e latnosti zdravstvene nj e ger putem Ministarsitva
pokrenuti inicijativa da se kvartalno ili polugodi5nj
odrZe sastanci s ostalim povjerenstvima gdje bi se

bi se sudjelovalo u unaprjedenju i izvrSenju planov
Predsjednica Povjerenstva rekla je kako 6e na.stojat

Vijeda i nastaviti i zavr5ti procese koji su zapo(,eti
detvrloj sjednici izraden je planzapoknetanje post
zdravstvene njege, Sto je Ministarstvo zdravsl.va

HZZO -u, Obzirom da j e napravlj ena evaluar:i.i a

Zeljelo znatitkojoj je fazisadtaj proces. Ko1[egica

radne skupine, a Fovjerenstvo nije ba5 zadovoljno
prema predsjedniku i Vijedu uputili upit kako bi vi
zadnj oj sj ednic i Povj erenstv a o drLane su kon:i:u ltac
predsjednik odgovorio na njihova pitanja. K.olegica
o vodenju sestrinske dokumentacije i upute krlje je
Povjerenstvo 6e nastaviti dalje na tom tragu. A
sigurno nije lako, obzirom da je treda predsjer:lnica.

nema podetak niti kraj. Zamolila je kolegicu <la ne

radi u bolnidkom sustavu. Misli da predsjedniica

predsjednika te od predsjednice Vije6a, kao i od d

Kako bi se mogla pruZiti pomo6, potrebno je
dnevni red druge sjednice Povjerenstva ne od,gova

namjeri da se viSe pojasne, odnosno obrazlc>Le' prij
uniforme i izr ada smj ernica za rad meclicinski h

preglobalni. Obrazloi,enje ne mora biti u izrrje5iu
Vidi da je Povjerenstvo za kritidki osvrt, za koji se

sadrZavati odgovore na pitanja Sto, kada, kakr: i
Povjerenstva o kojem se raspravljalo na prethodnoj
Povj erenstvo nije zadovo lj no dinamikom pror:esa

dobronamjerno savjetuje da se prijedlozi boljr:
je na dobronamjerinim savjetima te je rekla d a ne

Povjerenstvo je od podetka bilo disfunkcionalno,
nije ta koja bi trebala komentirati, Pov.ierenst'ro je
nije u redu ie se popraviti. AgnezaAkrksijevii
Sto se todno znakoje su ovlasti i ingerencije I'ovj
Statuta HKMS, Prema istome radna skupina ima s rje inferencije i zadLatke, a Povjerenstvo

njege kao djelatnosti dime bi se priznao i

kirn sustavima. Pov.jerenstvo je planiralo
r5avarlja. Na prvom sastanku

ativima za obavljanle zdravstvene
li prirpj edbe Povj erenstva dostavlj ene

ednik nije dostavio zapisnik, Na
jererngtvo nije dobilo zapisnik. Na toj

i'ii medicinskih sestara u anesteziii i

zemljama, medutim, nakon te

napravlj en novi kratkorodni
ra reviziji sestrinske dokumentacije koji
Sati n[staviti postupak dodjeljivanja Sifre

iHZZO-a. Odludeno ie i da (;e se

iznose sva izvje56a prema Vije6u, da se

ijenila mi5ljenja i uskladio rad te kako
trajnqg usavr5avanja medicinskih sestara.

opraVdati povjerenje koje su dobili od
man$ata prethodnih predsjednika. )'{a

a:za dodjelu Sifre djelatnosti
rilo, a sada treba krenuti dalje prema

inske dokumentacije, Povjerenstvo bi
Lakii6fe izvijestila, obzirom daje dlanica
inannikom tog procesa, zbog. dega sutog procesa, zbog dega su
jeli Sto se s tim prooesom dogacta. Na

s prBdsjednikom pri demu je

, Ospbito se to odnosi na dopis
sjednici Vije6a, a u kojem je redeno da
vizije sestrinske dokumentacije te

o. Predsjednica Povjerenstva zahvalila
glbdati na osobnoj razini.

prinijerene komunikacije te misli da ona
reuzefa prije kratkog vremena i sve Sto

rla je kako nema smisla pisati prije nego

tva! a koje su propisane dlankom 48b

Laki6 na taj je sastanak donijela Prarrilnik
rama napravila. Upute su tada analizirane i

rra, b{duii da su prijedlozi pre5iroki i
ije6u, ali nada se da su zapisnici detaljniji.
santazalaLe, ali takav osvft mora



ima puno pravo raditi i dosada je moglcl, od 2018.

sestrinske dokumentacij e. Predsj ednica Povj erenstv

smatra da ni5ta ne treba spu5tati na osobnu raz:"inu,

Misli da ie se kroz kratko vrijeme zapo(,eti rarJiti na

nesatlvnlm tonovlma.
Izvje56a o radu povjerenstavajednoglasno su usvo

Ad3)
Odluka o raspisivanju poziva za iskazivanjre in
Povjerenstva HKMS
Tajnik Komore podsjetila je kako su izmjene ilitat

stupile na snagu te da se sada moZe raspisati proziv

HKMS. Radi se o Povierensfruzamedicinske:
propisan je dlankom 48b Statuta HKMS, a karrdida
je propisana i za ostala povjerenstva HKMS. l?ostoj

objavi sa sutra5njim danom, rokza dostavu prijava
Odluka o raspisivanju pozivzt za iskazivanje ur

HKMS jednoglasno je usvojena.

Ad4)
Ponovna uspostava bodovanja trajnog strudnog
Predsjednica Vije6a rekla je kako je epidemiolo5ka
putanji. Kako je pro5la godina dana od zadnje
kaZu svoja mi5ljenja o ponovnoj uspostlavi borlovan
treba li odluku o odgodi prolongirati ili treba n
da 6e se s epidemijom, odito, trebati boriti dulie vrij
BlaZenka Stunja rekla je kako je njeno osobn<l mi5l
nebrojemo puta mijenjao odluke, da i Vije6e ima
izv jei h vidlj ivo da ko le gice prij avlj uj u edukarcij e

ep idemio lo Skim mj erama, mo gu o drLav ati stl'udni
Sto se i radi te da se treba podeti s bodovanjenrt, kao
nadzorima, a u skladu s epidemiolo5kim mjerama,
koje su ranije donesene.
RuZa Uremovid rekla je da se predavanja mo61u

kolegice tznjezine ustanove raspituju o torne ho6e
jedna od svrha Komore upravo trajna edukaci.ia,

obveza edukacije. Brankica nvidinec rekla je cla u

kad 6e se podeti s trajnim usavr5avanjem, jer im sa

obvezu trajne edukacije. U njezinoj bolnici.je i prij
organizirati edukacija za dvadesetak ljudi ter nrisli
taj nadin, jer se predavanja mogu ponavljati, aL ima
je kako su, na primjer, predavanja u Spli
Nadbiskupiji, gdje se okuplja velik broj ljudi. Misli
manjim ustanovama, gdje na predavanje uobi'iaje
sludajevima kad na predavanjima dolazi 300 rio

kad se donosi odluka jer 6e rreki moii organizr;irati

mjerama, a drugi ne6e. Brankica Ividinec prerlloZi
prikupi putem online predavanja, a pola putetn
irna li potrebe u ovom trenutku donositti odlulru o

treba napraviti odgodu jo5 neko vrijeme, jer jr: si ij a r a7li(,ita u razl id itim Zupanij amq kao

i revidirati svaku listu u okviru
rekla je kako 6e udiniti sve 5to tnoZe,

da 6e se raditi dalje na dobrobit svih,
pravi padin te da nema potrebe za

z4 sudjelovanje u radu

, nak{n suglasnosti ministra zdravsfva,
iskalrivanje interes;a u radu Povjerenstva

izvan sustav a zdravsfu a. Djelokrug rada
trebaju dostaviti svu dokumentaciju koja
i rok za prigovor od 48 sati. Ako se poziv
14.lravnja202I.

za su$jelovanje u radu Povjerenstva

savrSavanja
ituacija, naZalosti, opet u uzlaznoj
t3.4.1020,, zamolilaje dlanove Vije6a da

a traj4og strudnog usavr5avanja, odnosno
ti s obvezom skupljanja bodova, buduii

r,je, gbzirom da je Nacionalni stoZer
promijeniti odluku. Smatra da jeiz

bodqvanje, te da se, u skladu s

ipo odjelima i u manjim grupama,

ovnim i izvanrednim strudnim
d$ga predlaZe da se promijene odluke

Lvati 1r manjim skupinama te da se

biti qdukacija i kada 6e biti. Buduii da je
da bi bilo dobro da se opet uvede

inoj Zupaniji medicinske sestre pitaju
nedogtaje, iako su se bunile kad su imale
postojao prostor u l<ojern se mogla
se i gada moZe nastaviti s edukacijom na
interpsiranih. Predsjednik Komore reko

;inskoj Zupaniji organizirana u
da je predavanja lak5e organiziratiIaJe preoavanJa raK:se organrzrrau u

doladi 25 sudionik€t, nego u onim
ljudi te da tu dinjenicu treba uzeti u obzir

sukladno epidemioloSkim
je da be uzme u obzir da se pola bodova
rvanj4,,\Liv o". Ivica RaZnjevi6 pitao jevanj4 ,,uZivo". Ivica RaZnjevid pitao j
rovndj uspostavi predavanja. Misli rla



naprimjer u studenom i prosincu pro5le godine u Va
Takva situacija je sada u Splitsko-dalmatinskoi, Pri
to ie sigurno potrajati jo5 neko vrijeme. Smatra da

vrimeme, a u meduvremenu se edukaci.jta mc,Zt:

bolnicama radi na Covid odjelima u smjenama od I
kojem bi se predavanja odrLavala, a da oni nno,gu bit
odrLavanje predavanja za 50 ljudi u ovekvint crpide

sve organizirati samo zato danetko dobije 4 brrda,

navedenog smatra da se moratorij treba prolor:rgirati

njezinoj Zupaniji bolnica nije toliko kril;idna, ali je k
takvim pledavanjima okuplja se 150 do 200, pra dak

epidemiolo5ke mjere, na preclavanjima treba biti
nekom moglo onemogu6iti dolazak na predavrimje,

epidemiolo5ke mjere. Osobno je za edukaciju, ali m
Dany Holeti6 rekla je da je kod nje na predavanji
sestara. Epidemiolo5ke mjere sad dozvoljavrajrrr najv
predavanje trebalo odrLati namanje 5 pruta, kalio bi
Zatako ne5to teiko je osigurati vanjskog predrav

promjenu odluke. Nada Tadid rekla je l..ako.ie apsol

medicinske sestre rade u smienama od 12 sa:li te im
mogu biti nazodne na edukacijama i misli da fizidki
situacija eskalira. Agneza Aleksijevi6 rekla.ie kako
odludivati o tome, ve6 se treba konzultjrati s llprav
vlastitog iskustva predavanja online na fakultetu, vi
takvim predavanjima. Zbog svega navedenog je

bodova do daljnjega. Ivica RaZnjevi6 podsjertirr je
donosila odluka o odgodi skupljanja bc,dova, bilo
cijele drZave, a sada je taj broj 3000. Smatra cla tu
je da je samo zatraLila mi5ljenje dlanova Vi.je(ia,

djelatnosti Hrvatske komore medicinskih sestilra, o

raspravljati. U ovom trenutku samo Zeli da se isko

odluka mora biti donesena danas ili ov()ga das;a, ne

6e vrijediti do daljnjega, budu6i da dlanovi postavlj

moZe organizirati predavanja, kao Sto je ona cr'rgan

moraju educirati, a cijeli svijet ne moZe stati radi k
ove godine, amoLdaniti sljedeiih pet godina S

moratorij na skupljanje bodova nastavlja, ali to ne

rekla je da ne treba biti iskljudiv, osobno je bila za

ali misli da se u proteklih godinu dana puno toga n

svatko moLe zarazTti ili biti asimptomatski, ali
odrLala je neke edukacije za svoj odjel na koj:ima j
nesto moZe izrealizirati,jer neke radionice ne mog
samo o znanju. U hitnoj sluZbi je obnova vjeStina j
je odluka donesena kad je dnevno zaraZenitr b,ilo 1

nzlog da se edukacije za 15-tak ljudi ne odrrZavaju,

trenutku. Zvonimir Pardina nije zato da se oclmah

voditi raduna o tome da sve moLe trajatijo5 dvije
o vjeZbama. Osobno je za online opciju, ali srnatra

prema kojoj se nitko ne treba educirati. Cinienica j
educirati bez obzira na to postoji li obveza priikuplj

Zdiinskoj i Medimurskoj Zupraniji,
goranskoj i Dubrovadkoj Zupaniji i
treba ostati na snazijo5 neko

ati online. Dobar dio osoblia u

sati i te5ko bi bilo ndrediti vrijeme ut

naz:odni. Malo bolnica ima uviete za

iolo5liim uvjetima. Pitanje je isplati li se

ima li to smisla. Zbog svega

Zvorc Novak rekla je kako.ie u

bzirorh da se moraju po5tivati
sli da se ona treba odrZavati online. Irena
u playilu nazodno c,ko 100 medicinskih
ie 25 da bi se isto
r sve tre mogle odlu5ati,
zbog jo5 nije vrijeme za

tno protlv uvodenJa dodatnog rizika, ier
puno sestara u samoizolaciji koje ne

ne tneba tlaziti u rizik. obzirom da

u qvojoj ustanovi ne moZe sama
irn vije6em, ravnateljem i stoZerom. Iz
ljela je da90Yo studenata nije nazodno na

iv uvdclenja ponovne obveze skupljanja
to da je, kad se prije godinu dana
100 do 750 zaraLenih dnevno, na nivou
ma l{gike, Predsjednica Vije6a podsjetila

ludi d4 je traj e jedna od

<ojoj Qe se, n i dalje
unicirh taj pr ne forsira da

r je cilj da se objavi neka obavijest koja
ju pitanja. Smatra da onaj tko ima uvjete

neka predavanja. Neki ljudi se

ne, jer korona, naZalost, ne6e zavr5titi
da de danas moZe doniieti odluka cla se

i6i u nedosled. BlaZenka Stunia
luku koja je donesena prije godinu dana,

ilo iz nove perspektive. Istide kako se

iu se bdredene mjere. U svojoj ustanovi
bilo 15{ak nazodnih i misli da se tako
biti ohline, jer se radi o vje5tinama, a ne

bitha. Ivica RaZnjevid ponovio je kako
0 do 200, a sada je to 3000 ljudi. Ne vidi
ali rnibli da to ne mora biti obveza u ovom

s predavanjimul ,,uZivo", ali mora se

ine. Fakulteti rade normalno kad se radi
ser rie smije predugo ostaviti odluka

da rie se ljudi koji se Zele educirati
nia bddova. Podrlava eventualnu



preporuku da se edukacija odradi onlino. Predi;jedni
na ovoj sjednici te je predloZio da se do sljederSe sj

kao naprimjer da se, odredi da se ujednoj godini
postupno, jer smatra da ne bi bilo dobro da se odjed
moraju imati odred,oni broj bodova, budu6i da ima
mogu organizirati ni prostor, ni vrijeme, niti p

razmisli do sljedeie sjednice Vije6a kada se moZe d

u sm.jeru da se medicinske sestre obveZu da u,ied
moZe biti 7, koliko se vrednuLje jedan tedaj na portal

bi preopteretile, a opet bi bila zadovoljr:na forma.
razmisliti do sljede,Se sjednice Vijeda kad ie sr3 don
prikupljanj a bodova, sukladno epidemiolo5k.oj si

edukacije i eventualnim preporukama.

Ads)
Razno
Silvana Dekovid pitala je, u ime dlanova svoje P
Vije6a, Sto je Komora udinila u zadnjih godinr.r d

Kornora podela preuzimati ulogu i zasluge sinrdi

Komore. Clanovi llomore Le:le znati Sto ie K-c,mora

dana.
Predsjednik je predlloZio da napi5e pisani odgovor
Komora todno radila u zadnjih godinu dana"

Zagrebt i ugovaranje police zaitite od profesional

sindikata, naglasio je kako jer I(omora podrZala nji
Proglasa hrvatskog sestrinstva, Komora je tijelo s

izdav anj a Odobren j a i nadzor a na strudnim I'a(Jom,

onom dijelu kojiie u ovlastima Komore. Srnatra da

biti dovoljno ono Sto je Komora napravila, a rt

pandemije KomoraL odradila velik posao. Ako je
o radu Komore i izvudi iz zapisnika sa sjedrrica Vij
reklaje kako je Vije6e puno radilo u proteklo.'i godi

pomaganje u potresu, izmjene Statuta te je njeno m
Poslovniku o radu Vije6a dotaklo svaku todlcti, osi

radunovodstva priprlemiti izvje56e za sljeder'ru sjedn
Vije6e nastoji drZati korak i komunikar:iju s povje

svoja izvje56a. Svi rade u svojim domenamaL. Mo
djelatnosti koje zadiru u djelatnost sinclikata, sa di

dobre namjere kako bi se pomoglo kolegicama i
neku primjedbu ili todku, uvijek je otvorena 7:a sva
komunicirati. Epidemija je sve zatekla i treba se s

sna5la u ovoj izvanLrednoj situaciji. Ostaje pit:'mje

svemu se treba raspraviti, promi5ljati i razmii;ljati,
za sve sugestije. Ako je potrebno, predsjednilr:

sjednica Vije6a.
Predsjednik je izvijestio kako je OB Sisak, odnos

nabavom aparata za tiskanje identifikacijskih iska
razmatralo kao porno6 potresom pogodenom podr

nabavu aparata dija cijena je 36.423 KrLrne. lFtekao

je rekao kako se odluka ne mora donijeti
nice qazmisli o mogu6im preporukarna,

i jedno online predavanje, ali da se ide
om odludi da medioinske sestre od sutra

nogo ustanova koje u ovom henutku ne

ie. Z\ogtoga predlaZe da se o svemu
nijeti odluka. PredloZio je da se razmi5lja
godlini skupe odreden broj bodova koji
E-udenje, dime se medicinske sestre ne

,dsjednica Vije6a zakljudila je da 6e se

rti odluka ili preporuka o obvezi
iji. Zilmolilaje sve da razmisle o nadinu

rLniae,, predsj ednika i predsj ednicu
za siestrinstvo. buduii da se dini da ie
a vrlb dobro se zfla Sto su zadaci
onkrgtno udinila zanjih u zadnjih godinu

to pitanje u kojem ie navesti Sto je
io je ria aktivnosti vezano uz potres u

zaltita interesa medicinskih sestara u

;e radi o pau5alnom pitanju - nekom 6e

ne6e, Osobno smatra da je uvjetima
moZe odmah sutra napisati izv.je56e

!a svq Sto se radilo. Preclsjednica Vije6a
i, unatod pandemiji. Poclsjetila je na
jenjq da je Vijeie, sukladno Statutu i

je dcl5lo do pomaka od temelja Komore
se moZe sloZiti, ali to je udinjeno iz;

garn{. Sto se tide Vije6a, ako netko ima
itanjel i prijedloge i o svemu je sprernna
i u s\iemu, a smatra da se Komora dlobro

rLavapja skup5tina podruZnica, ali o
onaL jg kao predsjednica Vije6a otvorena
napraviti izvje5ie temeljem zapisnika sa

glavna sestra bolnice, iskazala potrebu z

ica, uinjesto nabave uniformi, Sto se prvo
ju. ,Glavna sestra poslala je ponudu za

kako ie Anastazija Sori6 Urani6



komunicirala s ostalim ustanovama na navedenom
ustanovarna za zdravstvenu njegu u kuci) te 6c: iznij
zdravlja Sisak koji.ie prvi poslao zamolbu zaraba
oko 22.0l(una plus PDV. Takoder redovno dolaze u
za o5te6ene objekte, a s odlukom sejod deka kako b

potrebnu dokumenlaciju. Rekao je kako i o torme

sjednica Vije6a. Podr;jetio je na zadnji sluda.j s ko
posljednjih godinu dana Komora doZivjela moZda

obzir r;ituacije u Cakovcu te u KB Dubrava l<oje se

postupku pred tijelima Komore, ali se treba derkati

i trudi se u postojeirim uvjetima. Rekao je kak,r je
prijedltog prezentirati na sjednici Vijeda, Anar:;tazij

podatke, uz pomo6 gospode ltvidinec koja jojje d

sestre su mailom dostavile potrebe za uniformama
prvi poslao podatke, postoji potreba za ukuprro 145

Petrinja iskazao potrebu, umjesto za uniformama,
patronaZne sluZbe. Na pitanje Brankice Ividinec
nema potrebe za unLilbrmamzL. Predsjednik je rekao

uniforme i dijeliti ih pojedinadno, Postoji du6rim u S
te treba vidjeti koji je najbolji nadin na koji se to
dogovori s odredenirn du6anom da medicinskir sest

a Komora 6e to financirati. Sto se tide tehnidk,o real
nabav u ap ar ata za tiks anj e i denti fi kac ij skih ka.rti ca,

uniforme u odredenom du6anu, mogle bi se iclenti

Brankica Ividinec trritala je postoji li mogudnorst da

to bilo sa sindikal.om. Bon je bio u vrijednor;ti od 2
vrijednosti, medicins;ke sestre su mogle nadoplatiti.
izvedivo, ako se unnjesto bona koristi evidencijski I

se nabavi ponuda za uniforme iz Siska za sljede6u

sve dodatne zahtjeve: medicinske sestre bi iz:vr5ile

nije jasna ponuda z:a nabavu aparata za izdavenie is

bolnica dostavila ponudu tiskare koja ie to napravit
smatrala da je jeftinije nabaviti stroj, nr:go narudiv
je kako su u njegovoj ustanovi imali donaciju za

bolnidkog radun4 medicinske sesre su imale odr
kako prij edlog predsjednika funkcionira. Predlsjedn

Vije6a trebarazmotriti zahtiev OB Siszrk kakc, bo

rekao je kako je cijeli sustav za identifikaciju u nj
financirao se iz EU fondova. Cecilija lRotim rr:kla j
Predsjednik je rekao kako 6e za sljedeiru sjednicu
ti skani e iskaznica i za nab av u uniform i. Pre<ls; j edn i
prikupljeni podaci o potrebarna za laptopima :i tabl
studenog pro5le godine, te je zamolila rla se, siuk

ako se radi o iznosrLr manjem od 100.000 Kunll te

Predsjednica Vije6a zahvalila je svima te je rerkla

u Westinu, ako situacija to bude dozvoljavala, ili
Sjednicaje zavr5ila s radom u 12.50 sati.

Zapisnik vodila:

Anastazija S ori6 Urani6

ju (domovim a za starije,
ipodatke koje je prikupila. Dom
unifdrmi naveo je da je cijena uniforme
iti od kolegica i kolega vezano uz pomod
se svima dalo priliku da prikupe

razinisliti najednoj od sljedeiih
canla u KB Dubrava te je rekao kako je u
jvi5e pdara u svojoj povijesti, uzevSi u

, uklj{duju6i Dom zzdravlja Sisak ko.ji je
unifolmi. Rekla je kako je Dom zdravlja
r jeclnim ili dva laptopa za potrebe rada
vorila ie kako Zavod za hitnu medicinu

Komora ne moZe direktno kupiti
u u kojem se mogu nabaviti unifotme

: obaviti. Misli da je najbolji nadin da se

moZp do6i po svoju uniformu, probati je,

Kuqa, a sve Sto je bilo iznadte
ik je rekao daje tako ne5to

KQmore. Predsjednik je predloZio da
icir Vijeda u odredenom iznosu, a za
latu. Bojan Baki6 rekao je kako mu
cp. Bilo bi mu razumljivo da je

. Predsjednik je rekao kako je bolnica
iizradlu iskaznica. Ivica RaZnievi6 rekao

icinsku opremu koja je i5la preko
nu svotu, ostalo su nadoplatile te smatra

je rokao kako do sljedede sjednice
ne bi bila zakinuta. Ivica RaZnjevi6
o j bolnici ko5tao oko 970.000 Kuna, ali

kak.o cijeli sustav ne mora biti skup.
prikupiti ponude za aparat za

a Vijeia je podsjetila kako su u sijednju
ima z4 dlanove Vije6a, sukladno odluci iz
o iskpzanim potrebama, izvr5i nabava,

se to realizira za sljedeiu sjednicu Vije6a.
planipa sljede6u sjednicu zakrai travnja,
ine. Svima je poZeljela sretan Uskrs.

Predsj ednica Vije6a Komore:

MaLila Fri5di6, magistra sestrinstva

:acijel Iak5e je doninati bolnici sredstva za
(ad bi medicinske sestre nabavljale r;voje
iratit syojim evidencijskim brojem.'atr syolrm evldencusKlm broJem.

unifbrma nabavi putem bona, kao Sto je


